

## Upcoming Events

Nov 3rd – 28th  
Reading month

Nov 9th  
Parent  
Conference

Nov 10th-13th  
photo day

Nov 13th  
Winter Uniform  
sale G6-12

Nov 14th  
Winter Uniform  
change over



المدرسة الكندية ثنائية اللغة  
Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life إدخال المواهب في الحياة

## This Month at CBS

Bringing Talent to Life

VOL 3 – November 2024  
High School

### Dear CBS families,

October has been an exciting month full of events and activities that students enjoyed. The activities included the healthy bake sale, plant sale, parent engagement for G6&7, as well as Pink Day to raise awareness about breast cancer.

As we just finished the first quarter assessments, progress reports will be posted on RenWeb on October 31st. Kindly take some time to discuss the results with your child and support him reflect on his study habits, attendance and work submission.

Kindly note that report cards of first and third quarters will be posted on Renweb while mid year and end of year reports will be in hard copy.

The Parent-Teachers conference will be on Saturday November 9th It's a very good chance that you and your child meet with the teachers to discuss the student's level.



"READING IS A PASSPORT  
TO COUNTLESS ADVENTURES"  
-MARY POPE OSBORN



Goal setting is an important skill that is being taught and encouraged at CBS. Students will work on setting personal goals and will write their plans to reach their goals with the help of their subject teachers after receiving their report cards.

November is the Reading Month, we encourage all families to read more and share the love of reading with their children. We suggest that students dedicate 30 minutes for reading daily either in English or Arabic.

We celebrate the International day on November 21st. Students will choose the country to present with their teachers, decorate their class and work on their presentations.

### Monthly Character Trait

Our character skill for the month of November is **Kindness**.

"Love and kindness are never wasted. They always make a difference. They bless the one who receives them, and they bless you, the giver." – *Barbara De Angelis*



Thank you all for your support to your child during the first quarter. A reminder to please have your child arrive on time for school (before 7:30am), so they are here for our morning announcements.



## Upcoming Events

Nov 21th

International day

Nov 27th

International

University Fair  
(G11,12)

Nov 27th

Course Selection  
Workshop G10&11

Nov 28th

Monthly assembly



المدرسة الكندية ثنائية اللغة  
Canadian Bilingual School  
Bringing Talent to Life إدخال الموهبة في الحياة

## This Month at CBS

Bringing Talent to Life

VOL 3 – November 2024  
High School

### School Uniform:

Students are requested to attend school in the correct uniform every day. Kindly note that winter uniform is available at school.

### Mobile phones:

Mobile phones and smart watches are not allowed on the school campus.



### Student Council Events:

#### Bake sale 2

Student Council's plan this year includes many events and activities including bake sales, pet donation drive, fun day and much more!

#### Pink Day

Raising awareness about breast cancer and the importance of the early diagnosis took place at CBS by the student council group.



### Book Fair

By the end of October and the beginning of November, Students enjoyed the first bookfair for the year. Students have been working on a project to promote for reading and are competing to produce the best video.



### Green Flag Team Plant Exhibition

A successful initiative by the Green Flag Team was conducted. The team members explained the different types of plants and how to grow them in Kuwait's weather.

### Parent engagement days:

Parents of grades 6 and 7 students had the opportunity to attend 90 minutes classes with their kids. It was a great chance for parents to witness the active educational atmosphere with their children and to share some activities with them.



*Sincerely,*  
**Ms. Gihan Hassan**  
**High School Principal**

## هذا الشهر في المدرسة الكندية ثنائية اللغة

إدخال الموهبة في الحياة

العدد 3 - نوفمبر 2023

المدرسة الثانوية



المدرسة الكندية ثنائية اللغة  
Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life إدخال الموهبة في الحياة

الفعاليات القادمة

3 - 28 نوفمبر  
شهر القراءة

السادة أولياء أمور طلاب المدرسة الكندية ثنائية اللغة،

كان شهر أكتوبر شهرًا مثيرًا مليئًا بالفعاليات والأنشطة التي استمتع بها الطلاب. شملت الأنشطة بيع المخبوزات الصحية، وبيع النباتات، ومشاركة الآباء للصفين 6 و7، بالإضافة إلى اليوم الوردي لرفع الوعي بسرطان الثدي.



بعد انتهاء اختبارات الربع الأول، سيتم نشر تقارير التقدم على نظام برنامج Renweb في 31 أكتوبر. نرجو تخصيص بعض الوقت لمناقشة النتائج مع طفلك ودعمه في التفكير في عادات دراسته، وحضوره، وتقديم أعماله. يرجى ملاحظة أن بطاقات التقويم للربع الأول والثالث سيتم نشرها على RenWeb، بينما ستكون التقارير النصف سنوية وتقرير نهاية العام بنسخة ورقية.

9 نوفمبر  
اجتماع أولياء الأمور

ستكون اجتماعات أولياء الأمور والمعلمين يوم السبت 9 نوفمبر. إنها فرصة جيدة للمعلمين ومناقشة مستوى الطالب.

تحديد الأهداف مهارة مهمة. سيعمل الطلاب على تحديد أهدافهم الشخصية وسيدون خططهم لتحقيق هذه الأهداف بمساعدة معلمهم بعد استلام بطاقات تقييمهم.



نوفمبر هو شهر القراءة، ونشجع جميع العائلات على القراءة أكثر ومشاركة حب القراءة مع أطفالهم. نوصي الطلاب بتخصيص 30 دقيقة يوميًا للقراءة إما باللغة الإنجليزية أو العربية.

نحتفل باليوم الدولي في 21 نوفمبر. سيختار الطلاب الدولة التي سيقدمون عنها مع معلمهم، وسيقومون بتزيين صفوفهم والعمل على عروضهم.

13 نوفمبر  
بيع الزبي الشتوي للصفوف  
12-6



سمة الشخصية الشهرية  
سمة الشخصية لشهر نوفمبر هي اللطف. وبالنظر إلى العامين الماضيين، من المهم أن نستمر جميعًا في دعم بعضنا البعض من خلال الفهم واللطف.

شكرًا لكم جميعًا على دعمكم لأطفالكم خلال الربع الأول. نذكركم بضرورة وصول أطفالكم إلى المدرسة في الوقت المحدد (قبل الساعة 7:30 صباحًا) ليكونوا حاضرين للإعلانات الصباحية

14 نوفمبر  
ارتداء الزبي الشتوي



## الفعاليات القادمة



المدرسة الكندية ثنائية اللغة  
Canadian Bilingual School  
Bringing Talent to Life إدخال الموهبة في الحياة

## هذا الشهر في المدرسة الكندية ثنائية اللغة

إدخال الموهبة في الحياة

العدد 3 - نوفمبر 2023

المدرسة الثانوية

الزي المدرسي:

يُطلب من الطلاب حضور المدرسة بالزي الصحيح كل يوم. يُرجى ملاحظة أن الزي الشتوي متوفر في المدرسة.

الهاتف المحمول:

لا يُسمح باستخدام الهواتف المحمولة والساعات الذكية في حرم المدرسة.



نوفمبر 21  
اليوم العالمي

27 نوفمبر  
معرض الجامعات الدولية  
(للفصين 11 و 12)



في

قام

الفعاليات مجلس الطلاب: معرض بيع المخبوزات 2  
يتضمن برنامج مجلس الطلاب هذا العام العديد من الفعاليات والأنشطة بما  
ذلك بيع المخبوزات، وحملة التبرع بالحيوانات الأليفة، ويوم المرح، والمزيد!

اليوم الوردي:

مجلس الطلاب بتنظيم حملة توعية حول سرطان الثدي وأهمية التشخيص  
المبكر في كلية كوبنهاغن للعلوم والتكنولوجيا.

معرض الكتب:

استمتع الطلاب في نهاية أكتوبر وبداية نوفمبر بأول معرض للكتب لهذا العام. وقد عمل الطلاب على مشروع للترويج للقراءة  
ويتنافسون لإنتاج أفضل فيديو.

معرض النباتات من فعاليات فريق الراية الخضراء:

تم تنفيذ مبادرة ناجحة من قبل فريق الراية الخضراء، حيث قام أعضاء الفريق  
بشرح الأنواع المختلفة من النباتات وكيفية زراعتها في مناخ الكويت.



27 نوفمبر  
ورشة عمل اختيار المواد  
للفصين 10 و 11



أيام مشاركة الآباء:

أُنِيحت لآباء طلاب الصفين 6 و 7 الفرصة لحضور دروس مدتها 90 دقيقة مع  
أطفالهم. كانت فرصة رائعة للآباء لمشاهدة الأجواء التعليمية النشطة مع أطفالهم  
ومشاركة بعض الأنشطة معهم.

28 نوفمبر  
الاجتماع الشهري

مع أطيب التمنيات،

السيدة / جيهان حسان

مديرة المدرسة الثانوية